
Korvantauskojeen  
käyttöopas

• Kuulokojeen  
korvaan laitto

• Kuulokojeen  
poisotto korvasta

• Kuulokojeen  
paristonvaihto

• Väliletkun vaihto

• Tärkeitä huomioita



Kuulokojeen asettaminen korvaan  
ja poistaminen korvasta

Ota kiinni korvakappaleen
ulosjäävästä osasta.
Nosta korvakappale korvallesi
siten, että kuulokoje
on ylimpänä.

Aseta korvakappaleen etuosa 
korvakäytävään.  
Paina korvakappale  
napakasti paikalleen. 

Nosta kuulokoje  
korvanlehden yli.



Nosta kuulokoje korvanlehden 
takaa korvanlehden päälle. 

Näin poistat kuulokojeen

Tartu korvakappaleen ja  
väliletkun liitoskohtaan. 

Vedä korvakappale  
ulos korvasta.

Kun kuulokoje on poissa korvasta,  
avaa kojeen paristoluukku.  
Säilytä koje kotelossa.



Tarkista, minkä kokoinen  
paristo sopii kojeeseesi. 
Oranssi tarra: koko 13
Ruskea tarra: koko 312

Poista tarra, joka on
kiinni paristossa.
Anna pariston ilmaantua 
pöydällä parin minuutin ajan.

Avaa paristoluukku  
kokonaan auki.

Pariston vaihto



Poista käytetty paristo.  
Hävitä käytetty paristo 
paristonkeräykseen. 

Aseta uusi paristo
+-merkki ylöspäin
puhtailla ja kuivilla
sormilla tai käytä
magneettityökalua.

Sulje paristoluukku.  
Laita kuulokoje korvaan. 

Kuulokojeen virta kytkeytyy päälle,
kun suljet paristoluukun.
Kojeen virta katkeaa automaattisesti,
kun paristoluukku on auki.



Muista vaihtaa väliletku kuukauden välein.

Väliletkun vaihtaminen

Irrota väliletku kuulokojeesta  
ja korvakappaleesta. 

Leikkaa uusi letku, käytä 
vanhaa letkua  
mittana.

Kiinnitä uusi letku  
kuulokojeeseen ja 
korvakappaleeseen.  
Katso, että koje ja korvakappale 
kiinnittyvät oikein päin.

Laita loput uudesta letkusta 
talteen. Säilytä letkua 
ilmatiiviissä suljetussa  
pussissa. 



Muista pestä korvakappale viikoittain.

Korvakappaleen puhdistaminen

Irrota korvakappale  
väliletkusta. 

Pese korvakappale lämpimällä 
vedellä. Käytä tarvittaessa  
mietoa nestemäistä pesunestettä.  
Laske vettä äänikanavan läpi 
niin, että sinne kertynyt vaha 
huuhtoutuu pois. 

Kuivaa korvakappale 
huolellisesti liinalla ja 
kuivauspumpulla. 

Kiinnitä korvakappale takaisin 
väliletkuun.



Tärkeitä huomioita

•	Paristo kestää muutamasta 
päivästä viikkoon.

•	Muista merkitä kalenteriisi,  
kun vaihdat kojeen pariston.

•	Älä mene kojeen kanssa  
saunaan, suihkuun tai uimaan.

•	Jos koje kostuu  
esimerkiksi, kun hikoilet,  
avaa paristoluukku täysin auki  
ja jätä koje kuivumaan 
huoneenlämpöön.

Ota kuulokoje osaksi arkea!
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